

# Protokoll

## Styremøte i Norges Bryteforbund

Onsdag 22.11.2023

Ullevål/Teams

### Tilstede:

Anette Kure	President
David Eilertsen,	Styremedlem
Ann-Kristin Stubberød	Styremedlem
Britt Eli Pedersen	Styremedlem
Oddbjørn Hanssen	Visepresident
Christian Andresen	Styremedlem

Tom Edvard Ravndal	Varamedlem
Guðrun Høie	Varamedlem

Morten Sandnæs	Generalsekretær
----------------	-----------------

### Forfall:

Thor Hyllegård	Sportssjef
----------------	------------

### Saksliste:

SAK 2023.105      B      Godkjenning av dagsorden

#### Beslutning:

Forslaget til dagsorden ble godkjent

SAK 2023.106      B      Godkjenning av protokoll  
Styreprotokoll fra 25/10 ble behandlet.

#### Beslutning:

Protokollen fra 25/10 ble godkjent

SAK 2023.107      R      Rapport – Administrasjon

- NIF

- Idrettsgalla 2024. Morten og Anette stiller på vegne av NBF
- Adm hatt møte med NIF vedr status post 2 og 3. Mer om dette under økonomi
- 8 desember skal NBF ved gensek og president ha et møte med NIF gensek og president
- Har vært medlemsmøte i SFF (Anette deltok). En større diskusjon om behovet for organisasjonen. Hva, hvordan etc

- Strømmeutvalget publisert sin rapport for en uke siden. [Idrettsstyret vedtok nye retningslinjer for strømming av idretten \(idrettsforbundet.no\)](https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2024/11/15/idrettsstyret-vedtok-nye-retningslinjer-for-strømming-av-idretten)
- UWW
  - Hadde denne uken en samtale med UWW ang EM i Romania 2024. Per nå er det et problem for UWW at Romania ikke vil gi visum til deltagere fra RUS og BLR. Derfor mye mulig at stevnet vil flyttes.
  - Litauen tok kontakt i forhold til militær VM i Bryting. Deltagelse fra BLR og RUS ville tillates. NBF bekreftet at vi ønsket å være med å signere på et protestbrev. UWW informerte siden om at stevnet ikke ville være et UWW sanksjonert stevne og krever at enhver tilknytning til UWW fjernes
  - Adm sender brev til UWW ang tidsplan EM Romania
  - Gudrun skal på trenerkurs i Paris
- Annet adm
  - Vi må ha en gjennomgang av vårt antidopingarbeid. Skulle vært på agenda tidligere, men må nå settes opp på neste møte. Vil gjerne ha med sportssjef på dette og utsettes derfor til han er tilbake.
  - Åpent infomøte etter styremøte skal være tirsdag 28 november kl 1900.
  - Stevnekalender 2024 er lagt ut. En del stevner mangler.
  - Morten er i kontakt med KUD. Forsøker å få satt opp møte i forhold til mulig VM i HB og Bryting.
- Utvikling
  - Har fått satt opp Isonen som et påmeldingssystem som kan overta for SA i en overgangsfase til vi finner hvilket system vi ønsker å benytte. Dette er en midlertidig løsning.
  - Ekstraordinært kretsting for Møre og Romsdal brytekrets ble avholdt 8 Nov. Et godt og konstruktivt møte med mange gode tanker for aktivitet innad i kretsen. SA er oppdatert og saksdokumenter er utsendt.
  - KAK- var ikke til stede på særkretstinget. Fikk orientering av Møre og Romsdal IK om at det står dårlig til der, og at det kan gå mot en utestengelse av klubben. Både NBF og idrettskrets har problemer med å få til dialog.
  - Har godt over og sendt inn våre kursmaler til re-godkjenning på bakgrunn av NIFs oppfordring
  - Har fått på plass en kontrolloversikt over internrutiner på kurs på oppfordring av NIF og ISF.
  - Planlagt trener 1- del 2 den 15-17 desember på LBK. God påmelding foreløpig.

## Para

- Emilie på Gulset Cup 28.10 med paraklasse for første gang. Godt organisert og flott gjennomført av arrangør og trener. Utøveren deltok også på Stig Andre Berge cup 18.11.
  - Emilie og HK på klubbbesøk til Gulset Bryteklubb 31.10-01.11 (Lottstift-prosjektet). Kombinert med paraidrettsdag i Skien med nesten 300 deltakere. Her stilte Gulset med bryting og Skien håndbak.
  - Videobank i krafttak-prosjektet ble spilt inn 12.11. To utøvere fra SP09 med på innspillingen.
  - Vi arrangerte åpen kampsportdag i Trondheim 18.11. Dagen var vellykket. Klubbene som stilte fra NBF var Trondheim Bryteklubb og Nidarø Håndbakklubb. Flere interesserte som vil komme for å prøve trening i etterkant av dagen. Dette er den første av seks åpne kampsportdager vi skal arrangere. Neste blir i Kristiansand 10.02, så er vi i dialog med VTIK om åpen dag i Tønsberg.
  - Emilie i møte med Mette Berg for å se på hvordan vi kan klassifisere på stevner i bryting ved flere parautøvere.
- 
- Andre ikke olympiske grener
    - Ikke mottatt referater fra møter siden sist.
    - Vi bør ha en diskusjon vedr behovet for en ikke olympisk komité etter neste forbundsting. Med unntak av fristil menn fungerer nå undergruppene ganske bra med egne grupper/resurspersoner. Er det da behov for et ledd til mellom gruppene og styret?
  - Breddekomiteen
    - Har vi fått respons på forespørsel om ny leder internt i komiteen?
    -
  - Sumo
    - Mottatt budsjettforslag fra gruppa (se økonomi).
    - Er satt opp Europa Cup 9. nov. i Oslo. Adm mener dette burde styrebehandles og at en bør ha et godt saksgrunnlag, særlig med tanke på organisering og økonomi før en påtar seg dette. Stevnet er ikke innarbeidet i komiteens budsjettforslag for 2024.
  - Håndbak
    - Norges Cup stevne i Kr.sund til helga (ca 200 enteries).
    - Veldig spent på hva utøverne synes om Smoothcomp.

- Hardanger Open blir World Cup (godkjent av WAF). Kaz ønsker å sende 20-120 utøvere, Sverige sender 20-60 utøvere. Utøvere fra Latvia, Algeri og Czech er allerede påmeldt.
- Fristil menn
  - Har ikke fått kontaktet Sverige om et mulig samarbeid.
- Dommerkomiteen
  - Behov for bedre dialog med trenere og de «beste» dommerne. Felles samling i forkant av stevne? Finne annet egnet sted og tidspunkt? Christan viderefremidler til dommerkomiteen.

**Beslutning:**

Styret tok informasjonen til etterretning.

Sumograppa bes om å levere en gjennomføringsplan med organisering og økonomi før styret beslutter om Norge kan arrangere Europacup.

SAK 2023.108      R      Rapport Sport

Morten orienterte om sportslig status.

- Status ungdom og junior menn/kvinner
  - Åpent infomøte 22/11 kl 20.30 for jentene og 29/11 kl 20.30 for guttene
- Status senior menn
  - Infomøte med laget i dag. Uttakskriterier til olympiske kvalifiseringsstevner ligger i styremappa.
- Status senior kvinner
  - Avholdt infomøte 16/11

**Beslutning:**

Styret tok informasjonen til etterretning.

SAK 2023.109      B      Økonomi

Oppdatert fil med regnskap og estimat for 2023 ligger i styremappa.

Foreløpig ingen større endringer i første utkast til budsjett for 2024 (som også ligger i styremappa).

Sumo har laget et godt dokumentert budsjett (se i styremappa). Adm er usikker på kostnader forbundet med å arrangere internasjonalt stevne høsten 2024. Ligger ikke noe i budsjett

Stor usikkerhet med tanke på post 2, 3 og 4 tildelinger i 2024. Kommer en del endringer og vi vet ikke helt hvordan det vil slå ut for oss per i dag. Adm mener vi er nøkterne i budsjetteringen for 2024.

Vi avslutter fra 1 januar delvis samarbeid med NPG i forhold til marked og mediaarbeid. Markedskostnadene vil fremover baseres rent på «no cure no pay».

I samtaler med Thon om fornyelse. De ønsker i utgangspunktet ikke å gå videre med Like muligheter slik det har vært. Nye møter 5 og 7 desember

**Beslutning:**

Styret tok informasjonen til etterretning.

SAK 2023.110

**B Stevnesystem**

Avholdt møte med Smoothcomp. Gis uttrykk både for villighet og ønske om å tilpasse seg slik at vi kan benytte systemet.

- Argumenter pro smoothcomp: tilpasningsdyktige, backup system, opplever en villighet til å tilpasse seg oss. Fikk i stor grad tilfredsstillende svar på utfordringene med systemet i møtet.
- Argumenter pro TR: Tilpasser seg nå brytingens behov og ønsker. Kommer med en app med sanntidsinfo. Alt utvikles nå til en software i løpet av Juni 2024, dvs. bort med alle kabler. Er kjent i miljøet. Utfordringer kan være antall stevnesekretærkurs og nok stevner for å bli tilfredsstillende god i systemet.

Et krav til begge systemer er mulighet til å hente informasjon fra idrettens database i forhold til klubbtilhørighet og lisens. Foreløpig virker det som at Smoothcomp har kommet lengst i forhold til dette.

Klaus fra Ringer (TR systemet) er til stede på Kolbotn Cup. Morten tar en runde med han der. Kan andre med erfaring som stevnesekretær også delta?

**Beslutning:**

Styret besluttet at Morten ber Rita om å ta kontakt med Sverige og hører på deres erfaringer.

SAK 2023.111

**B Forbundsting 2024**

Styret må også kontakte valgkomiteen i forhold til deres arbeid.

Morten har dialog med lovkomiteens leder i forhold til redigering av lov og tilleggsbestemmelse. I første omgang for å tilpasse våre lover til NIF sine etter idrettsting i 2023.

Ikke fått kontaktet alle komiteer i forhold til nytt forbundsting og ber om innspill til eventuelle forslag/endringer i våre lover og bestemmelser.

Opprettet egen mappe under neste styremøte med saker som må vurderes fremmet.

**Beslutning:**

Styret tok informasjonen til etterretning.

SAK 2023.112

**B** Tildeling av NBF diplom

Det har kommet tre forslag på tildeling av NBF Store Diplom.

**Beslutning:**

Styret besluttet å be om mer dokumentasjon og evt en prioritering av alle tre.

SAK 2023.113

**B** Eventuelt

Årets utgave av sportsboken får en større del etter EM i 2023.

Mer var ikke til behandling.

Oslo 22.11.2023

Anette Kure  
President

Oddbjørn Hansen  
Vise President

Britt Eli Pedersen  
Styremedlem

David Eilertsen  
Styremedlem

Ann-Kristin Stubberød  
Styremedlem

Christian Andresen  
Styremedlem

Morten Sandnæs  
Generalsekretær